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Locatie: Stadskantoor Breda 

Aanwezigen:  

- Wethouder Daan Quaars (stedelijke ontwikkeling, bereikbaarheid en digitalisering) 

- Wethouder Jeroen Bruijns (openbare ruimte en beheer) 

- Eric Willekens, afdelingshoofd beheer gemeente Breda 

- Daniël Mesritz, stadsadviseur gemeente Breda 

- Martin de Visser, aannemersbedrijf P. de Visser, namens BNL 

- Peter van Bragt, Aannemingsbedrijf Graaumans, namens BNL 

- Petra Landmeter, verenigingsmanager BNL Brabant Mid-West 

- Beatrice Dormans, adviseur markt en overheid BNL 

 

1. Opening en kennismaking 

 

2.  Samenwerking binnen aanbestedingen 

 Beide wethouders geven aan dat het belangrijk is om samen over actuele ontwikkelingen te 

 blijven praten. Bij de prijsstijgingen bijvoorbeeld. Daarin werd het krap met betrekking tot 

 energie en materieel. Als gemeente is men wel tot resultaat gekomen. Men onderschrijft 

 een gezamenlijk belang van doorgaan en elkaar hierin helpen is essentieel. Ook het 

 handelingskader van BNL heeft bijgedragen om met elkaar om de tafel te zitten in plaats 

 van tegenover elkaar.  

   

 Men uit wel zorgen over werken die men op de markt wilt brengen. Niet alleen aan de 

 ambtelijke zijde maar ook aan de marktzijde. Zijn er voldoende mensen om het werk te 

 kunnen volbrengen, laat staan materialen.  

 Martin geeft aan dat men niet zakt met omzet maar wel in aantallen werken. Dus ook daar 

 is er zorg. Aan de ene kant heeft de markt door het uitblijven van werk te maken met 

 overcapaciteit. Continuïteit in de werkstroom is daarom erg belangrijk. Handig om inzicht te 

 hebben in de inkoopkalender zodat de markt weet wat men wanneer kan verwachten.  

 Men is met dit college een jaar op weg. Men heeft ambities en er wordt nu gekeken naar 

 hoe deze tot uitvoering te brengen. Er komt een hoeveelheid werk aan maar soms lukt het 

 ambtelijk niet om het op de markt te krijgen. Bij de projecten die de gemeente uitzet 

 heeft men niet te klagen over de inschrijvingen vanuit de groslijst.  

 Hoe zit het met budgetten? Onder uitputting?  

 Met het investeringsprogramma werkte het vroeger zo dat wanneer er een project 

 vertraagde dat  het budget wel mee ging maar wanneer nog niet gestart dan kon het  

 voorkomen dat het project verviel. De gemeente wilt daarin naar een meer strategisch 

 programmering in fasen waar bedragen aan worden gehangen waardoor je de zekerheid 

 hebt dat het budget wordt uitgegeven. Daarin zit een aanpassingsstrategie vast omdat 

 je verandert van tactiek. In de nieuwe systematiek wordt gebruik gemaakt van over  

 programmeren want wanneer de gemeente de ambities waar wilt maken dan moet men het 

 investeringsvolume verhogen.  De komende twee a drie jaar komt niet alles wat de ambitie 

 is in uitvoering. Dit door de switch in tactiek. 

 Participatie 

 Ook wordt nog opgemerkt dat er door participatie vaak andere beslissingen worden 

 genomen maar dat zorgt ook vaak voor een gedragen project waardoor je in de uitvoerfase 

 sneller gaat. Zorgen voor een positieve associatie staat hoog in het vaandel.   

 Participatie in het licht van duurzaamheid gaat ook steeds meer een rol spelen en dat 

 moeten ze als gemeente ook opvangen. Hierin geeft de gemeente aan dat de gezamenlijke 

 lobby (gemeente en BNL) ook van belang is. Goede voorbeelden moeten we delen.  
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 Duurzaamheid 

 Hoe krijgt duurzaamheid een plek binnen het aanbestedingsbeleid van de gemeente en hoe 

 kan de markt hierin bijdragen? 

 De gemeente constateert dat grote elektrische kranen nog niet te koop zijn en dat de 

 aannemer soms te klein is om de investering te kunnen doen. De markt investeert wel 

 maar daarin is de uitvraag van de opdrachtgever ook van belang om de doelen in het 

 Klimaatakkoord en Regeerakkoord te behalen. De gemeente Eindhoven heeft een 

 ingroeimodel zero emissie aanbesteden ontwikkelt en organiseert Masterclasses om 

 gemeenten hierin inzicht te geven. De gemeente Breda is hierbij ook aanwezig 

 geweest. De gemeente is in gesprek met een viertal andere Brabantse gemeenten om een 

 gezamenlijk ingroeimodel op te stellen omdat men ziet dat er nu ambitieuzer  wordt 

 uitgevraagd dan het niveau van het landelijk model (is nog in de maak). De Groene Koers 

 gaat daarbij ondersteunen. Het ingroeimodel dient vooral realistisch te zijn en moet ook 

 kans bieden aan het Mkb. 

 Om investeringen te kunnen doen is ook subsidie nodig voor opdrachtgevers. Beatrice 

 voorziet in informatie hierover na dat bij een collega te zijn na gegaan. 

 Contractvormen 
 Met andere contractvormen dan alleen de traditionele RAW bestekken heeft de gemeente 

 ervaring. Men betrekt graag de markt en de gemeenten heeft hiervan ook goede 
 voorbeelden. Er wordt fijn samengewerkt met de markt.  

 Met een bouwteam heeft de gemeente zowel positieve als minder positieve ervaringen. 

 Mocht er behoefte zijn aan informatie over bouwteams dan wel andere contract- en 

 samenwerkingsvormen. Weet dat Bouwend Nederland een eigen Aanbestedingsinstituut 

 heeft die hierbij altijd wilt meedenken en waarbij de gemeente voor vragen terecht kan.  

 Stikstof 

 Hiervan ondervindt de gemeente de nodige hinder vanwege onder andere de nabije ligging 

 van het Ulvenhoutse bos.  

  

3. Rondvraag en sluiting 

 Afgesloten met daarbij de boodschap over en weer om elkaar te vinden op te 

 zoeken wanneer we elkaar nodig hebben in lobby dan wel andere zaken. Beide partijen 

 hechten belang aan deze overlegstructuur die we eens per jaar voeren met elkaar.  

 

  

  

 

https://www.bouwendnederland.nl/
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